
STYREMØTEREFERAT 04-2023 

Møtedato: 28.11.2023  
Tilstede: Sverre Hennum, Birger Steen, Per Ivar Gundersen, Ole Ivar 
Bergan, Vidar Gustavsen og Steinar Fagerås 

  
Ikke tilstede: Rune Briskodden, og Christina W. Schie 

Referent: Sverre Hennum  
  

  Nye Saker dette møtet    

Saksnr    Ansvar/frist  
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Vår sekretær har valg å trekke seg fra sine verv og meldt 
seg ut av BHK. Dette er beklagelig, men vi må respektere 
hennes valg. 
 
Oppsummering forrige referat:  

- Vedr. bok «finskstøver’n». 
Ole Ivar bestiller bok 
Ole Ivar og Vidar samarbeider om å få tak i 
historikken 

- Jubileumslotteri er godt i gang. 
Sverre lager «basarbok» til julemøtet. Spør Bent 
om hjelp til trekking som gjøres på julemøtet. 

- Julemøtet er booket og innkalling sendt ut. Det blir 
i underkant av 40 medlemmer på møtet. Vidar og 
Per Ivar sørger for brus. 
 

 
Aktiviteter utenfor komiteene:  
 

- Oppussing av lageret er godt i gang. 
Veggen er satt opp og dør og lys er montert. 
Ole Ivar koordinerer oppsett av reoler og rydding 
av lageret 
 

 

Fra Komiteene:  
Utstillingskomiteen;  
 
Det søkes om Vårutstilling søndag 26.mai 24. 
Rune er godt i gang med å skaffe dommer, ringsekr. Blir 
Heidi Sageng. Christina kan ta skriverjobben. 
 
Rune bes om å gjennomgå/oppdatere utstillingskomiteen 
 
Valhallutstillingen koordineres med VOHK  
 
Forslag om skriverkurs for noen kandidater i klubben. 
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Jaktprøvekomiteen;  
 
Høstens terminfesta prøver er gjennomført. 
Alle prøver har gått bra. 
Vidar tar med seg noen «læringspunkter» til 
evalueringsmøte i komiteen 
 
Endring i prøveleder for Eiker Modum og Vinterprøva. 
Vidar tar Eiker Modum og Atle tar Vinterprøva. 
 
Ole Ivar Bergan er nå utdannet jaktprøvedommer. 
 
NM småhund ble gjennomført på en god måte. Deltakere, 
dommere og delegater fra NHKF og NKK var meget godt 
fornøyd med arragementet.  
 
Evaluering av Valhallprøva: 
Selve prøva gikk bra, men det er en del saker rundt som 
bør forbedres. BHK bør bl.a. få til et større engasjement i 
komiteen. Sverre tar initiativ til evaluering sammen med 
VOHK. 
 

Sporprøvekomiteen;  
 
Ikke noe nytt fra Sporprøvekomiteen 
 
 
Nytt jaktprøveregelverk  
 
Forslaget til nytt jaktprøveregelverk ble sendt ut i forkant. 
Styret besluttet å være positive til endringsforslaget på 
ekstraordinært RS. 
Vidar, Ole Ivar og Sverre representerer BHK på RS 
6.des. 
  
EVT:  

- Årshjul 
Vi skal lage det 

- Årsmøtedato er satt til 29.02.2024 
Valgliste er utarbeidet og sendes til valgkomiteen 

- Klubbens annonsører  
 
Neste styremøte blir i januar. 
  
  
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

   

  

 
 


